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Abstract (en)
[origin: ES8405470A1] Described in a displacement body for forming cavities in concrete structures. The displacement body lends itself to
simple and cost-effective production, is extremely light-weight and still capable of meeting stability requirements. In a preferred embodiment the
displacement body consists of a grid structure (1) formed of intersecting longitudinal and transverse rods, and plastic sheets (2a, 2b) applied to both
sides of the grid structure and connected to one another and to the grid structure by welding and/or heat-shrinking. Further described are structures
formed under employ of such displacement bodies, as well as advantageous methods for making same.

Abstract (de)
Es wird ein Verdrängungskörper zum Erzeugen von Ausnehmungen in Betonteilen beschrieben, der kostengunstig und einfach herstellbar ist,
kaum Eigengewicht aufweist und trotzdem den Anforderungen hinsichtlich Stabilität genügt. In einem bevorzugten Ausführungsbeispiel besteht der
Verdrängungskörper aus einem Gitterwerk (1) aus gekreuzten Längs- und Querstäben und beidseitig aufgebrachten und durch Wärmeeinwirkung
geschrumpften und miteinander und mit dem Gitterwerk verschweißten Kunststofffolien (2). Es werden weiterhin Bauteile beschrieben, die unter
Verwendung dieses Verdrängungskörpers hergestellt wurden. Weiterhin werden Herstellungsverfahren angegeben.
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